
REFERAT FRA STYREMØTE I NANNESTAD JEGER- OG      
                     FISKERFORENING 
 
 
Møte:  
 

Styremøte Styremøte nr: 
4/2024 

Dato: 06.08.2024 Kl: 18.30 
 

Sted: Klubbhuset til Nannestad JFF Referent:  
LOJ 

Deltagere: Lars Petter Aasen, Hans Olav Røtterud, Lars Olav Jensen, 
Hanne Røtterud, Jan Reidar Olsen, Atle Wenger 
 
Forfall: Birgithe og Rachel hadde meldt forfall 

Antall sider:  
4 

Saksliste: Utsendt. 
SAKSLISTE 

1. Gjennomgang og godkjenning av referat fra 
styremøte 03.06.2024 
- vedlegg. 

     2. Festkomité, jubileumsfest 
3.  Planlegging rekrutteringstiltak 31.08,   
      Bjertnessjøen  
4. Evaluering Råsjøfestivalen, meitecup, familiedag 
5.   Gapahuker v/Lars Petter 

 - Framdrift mv 
      6. Økonomi pr 28.07.2024.  

Kort gjennomgang på møtet 
      7. Vannverkshytta ved Bjertnessjøen. Vedlegg 

8.   Ny logo 
 - endelig beslutning. Se vedlegg 
9.   Forsikringer v/Lars Petter 

    10.  Evt. 
 
 

 

 
 
 
 
1.  Gjennomgang og godkjenning av referat fra styremøte 03.06.2024 
- vedlegg. 
 
Vedtak: 
 
Godkjent. 
 



 
2. Festkomité 
    Lars O. orienterte om at det var ønskelig med en festkomité til jubileumsfesten. Det innkalles   
    til møte den 20.08, og følgende stiller (hvis mulig): Hanne, Turid, Henning, Hans Olav, Rachel 
 
Vedtak: 
      
Festkomitéen planlegger detaljene til festen den 24.08. 
 
 
 
 
3. Planlegging rekrutteringstiltak 31.08, Bjertnessjøen 
    Det var enighet om å forsøke å arrangere dette som en familiedag som sist. Følgende program   
    er aktuelt: fiske, rense fisk, grille fisk, luftgevær. 
    Jan Reidar, Rune og Hanne ordner garn i samarbeid med Atle. Åsmund er også aktuell.   
    Birgithe/Rachel står for utarbeidelse av invitasjon. 
 
Vedtak:  
 
Som foreslått over 

 
 

 
4. Evaluering Råsjøfestivalen, meitecup, familiedag 
Arrangementene ble kort evaluert, og det var enighet om alle tre arrangementer var vellykket. 
Man ser for seg gjennomføring av Råsjøfestival og Meitecup etter samme mal neste år, mens 
videreføring av familiedager som et fast arrangement må vurderes opp mot antall deltakere totalt 
på begge dager. 
 
Vedtak: 
 
Arrangementene var vellykkede, og vurderes gjentatt på arbeidsplanen for 2025 
 
5. Gapahuker 
- Lars Petter orienterte om framdrift, som var preget av svak dugnadsånd. Atle har tatt på seg å 
ferdigstille beising av huken ved Dalstjern. Lars O. sjekker ut med almenningsbestyrer om 
plassering av dass, ved og tilskudd. 
Det planlegges forøvrig ferdigstilling av gapahuken ved Herretjern mandag 20.08. For kreditert 
manglende plank, ble det vedtatt å gå til innkjøp av en bålpanne. 
Det bør settes opp skilt ved Søsetervegen og Herretjernsvegen som viser hvor man skal gå. 
Offisiell åpning blir i 2025. 
Når begge gapahukene inkl dass er ferdigstilt, må det utnevnes en vedlikeholdsansvarlig for 
oppsyn med byggene 
 
Vedtak:  
 
Styret er tilfreds med at gapahukene ferdigstilles i 2024, og Lars Petter gis honnør for sitt arbeid 
som prosjektleder. Det kjøpes inn en bålpanne til gapahuken ved Herretjern. Ved gapahuken ved 
Dalstjern finnes det bålplasser. Lars O. kontakter almenningsbestyrer vedr. dass, ved og tilskudd. 



-  
 
6. Økonomi pr 28.07.2024 
- Lars O. orienterte kort om regnskap pr 28.07 pga Rachel´s fravær. 
Driftsinntektene i 2024 er kr 161.034 mot kr 173.064 i 2023, kostnadene er kr 213.988 mot  
kr 304.675. Med avskrivninger på kr 38.383, likt med 2023, blir det et driftsresultat på minus kr 
52.967 mot minus kr 131.611 i fjor. Det forventes noe mer inntekter på fiskekort og jaktkort 
framover, men sannsynligvis blir både årsresultatet og kontantstrømmen negativ. Lars O. mente 
forøvrig at foreningen må stramme inn noe på budsjettet for 2025, slik at man ikke behøver «å 
tappe» reservene hvert år. Det kan også arbeides for å øke inntektene, bl.a vedr grasrotandeler. 
 
 Vedtak:  
 
Styret godkjente regnskapet pr 28.07, og ga ros til kasserer for føringen. Styret ønsker en mer 
detaljert gjennomgang på neste styremøte. 
 
7. Vannverkshytta ved Bjertnessjøen 
Lars O. orienterte om befaring ved vannverkshytta sammen med kommunen den 21.06. Det var 
utarbeidet en saksframstilling om evt foreningens overtakelse av hytta med saksopplysninger, 
vurderinger, bilder og forslag til vedtak. Lars O. mente at hytta kunne vært et spennende prosjekt, 
men at foreningen ikke har de dugnadsressursene som kreves for å drifte hytta med tanke på 
utleie og bruk. Dette ble støttet av Lars Petter og Hans Olav. Hanne mente imidlertid at 
foreningen ikke burde la denne muligheten gå fra seg, og fikk støtte av Jan Reidar og Atle. Styret 
gikk derfor enstemmig inn for følgende vedtak: 
 
Vedtak:  
 
Under forutsetning at foreningen kan overta vannverkshytta tilnærmet kostnadsfritt, og at 
foreningen greier å stille en egen ansvarlig hyttekomité, kan styret være villige til å arbeide videre 
med en evt overtakelse. I et slikt tilfelle ser man for seg at foreningen kan bruke en fastsatt sum, f. 
eks kr 250.000,- til renovering av hytta etter overtakelse. Forutsetningen for dette er at 
hyttekomitéen står for all videre drift av hytta, og at dette ikke skal belaste styret eller 
driftsøkonomien i foreningens øvrige arbeid. Dersom hyttekomitéen ikke makter å drifte hytta, 
står det styret fritt å avhende hytta. Hanne gis frist til neste styremøte om å lodde stemningen 
blant medlemmene for å danne en ansvarlig hyttekomité. 

-   
8. Ny logo 
Endelig forslag har vært utsendt 
 
Vedtak: Godkjent 
 
9. Forsikringer 
Lars Petter har arbeidet med forsikringstilbud over en periode, og det kan se ut som Gjensidige 
har det beste tilbudet. Dette under forutsetning at byggene på jaktskytebanen ikke blir for dyre å 
forsikre, dette utredes litt nærmere. Lars O. kontakter en forsikringsagent i Gjensidige om saken 
Vedtak: 
 
Lars P. og Lars O. arbeider videre med forsikringssaken, men formål om å komme til enighet med 
Gjensidige 
 



 
Neste styremøte 
 
Neste styremøte er 02.09.2024 kl 18.30 i klubbhuset 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


